

No. 67893

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 54570. **Switzerland and Croatia**

Framework Agreement between the Swiss Federal Council and the Government of the Republic of Croatia concerning the implementation of the Swiss-Croatian cooperation programme to reduce economic and social disparities within the enlarged European Union (with annexes). Zagreb, 30 June 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Switzerland, 20 July 2017

Done at New York on 31 July 2017

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 54570. **Suisse et Croatie**

Accord-cadre entre le Conseil fédéral suisse et le Gouvernement de la République de Croatie concernant la mise en oeuvre du programme de coopération helvético-croate visant à réduire les disparités économiques et sociales au sein de l'Union européenne élargie (avec annexes). Zagreb, 30 juin 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Suisse, 20 juillet 2017

Fait à New York le 31 juillet 2017

Pour le Secrétaire général